
Protokoll fran àrsmöte

Ossjädalens Samfällighetsfärening, Funäsdalen ga:80
Tid och plats: 2022-04-1 5, kI. 15:00 pa Bruksvallsliden

1. Arsmätets äppnande.

2. Fastställelse av rostlangd, se Bilaga 1_202f.

3. Val av ordförande for mOtet: David Sonnek.

4. Val av mätessekreterare: Karin Mossberg Sonnek.

5. Val av tvâ justerare: JOrgen Blästa och Anders Granberg.

6. Val av rösträknare: justerarna,

7. Godkännande av kallelse.

8. Godkãnnande av dagordning.

9. Förvaltningsberattelse 2021, se Bilaga 2_2021, fOredras av mötesordförande och
godkanns av mötet.

10.Ekonomisk berättelse 2021, se Bilaga 3_2021, föredras av kassOren.
Foreningen har erhàllit eft statligt ãrligt bidrag under perioden 2021—2025 pa 38 tkr.
Arets vinst läggs till övrigt kapital.

11. Revisorns berättelse 2021, se Bilaga 4_2021, fOredras av mötesordförande.

12.Fräga om ansvarsfrihetför styrelsen 2021 bifalles av mötet.

13.Behandling av inkomna motioner: Inga motioner har inkommit mom utsaft tid,
däremot hat en motion kommit in for sent. Innehállet I den, ett förslag om att
foreningen ska ta en vagavgift for daggäster for att bidra till underhãHet av vagen,
diskuterades under Ovriga fràgor.

14. Behandling av ärenden som styrelsen forelägger mötet: Inga ärenden föredras.



15. Kostnadsersättning till styrelse, revisor, valberedning och vägfogde, anges per
person:

Ordförande 2 000 kt Ovriga Iedamöter 900 kr Ord. revisor 900 kr Valberedningsledamot 900 kr
Sekteterare 5 000 kr Suppleant 0 kr Revisorsersätt. 0 kr Vägfogde 2 000 kr

16. Mötet godkanner ffet styrelsens färslag till utgifts- och inkomststat, se
Bilaga 5_2021, samt debiteringslängden for kommande uttaxering, se
Bitaga 6_2021.
Andelsavgiften minskas tack vare fOreningens goda ekonomi och nytt andeistal blir
0,70, fOr varje fastighet vilket omräknas i kronor (1:1), samt att ett tillagg pa 20 %
gors, vilket gár till reservfonden.

Förändring sam inkommit via meji till kassören: Fastighet 3:120 ska ha avi-mottagare
Katarina Bilberg.

17.Val av:
a) styrelsens ordfOrande
David Sonnek (1 r kvar)

b) halva antalet avriga ledamöter i styrelsen for en tid av tvà at

Tobias Myhr (omvald pa 2 at)

Karin Piscator (omvald pa 2 ár)
Gabriella Nilsson (1 ár kvar)
Karin Lind (1 är kvar)

c) 2-4 suppleanter I styrelsen far en tid av ett at

Li SOderén (omvald pa i àr)
Ull Eriksson Alvtun (omvald pa i àr)

d) 1-2 revisorer jämte en suppleant far en tid av tvá àr
Anna Myhr, ordinarie (omvald pa 2 àr)
Anders Nilsson, reserv (omvald pa 2 àr)

e) 2 personer till valberedningen fOr en tid av ett ar, varav en ska vara
sammankallande
Marie Klockervold, sammankallande (omvald pa 1 at)

Math ias Abrahamsson (omvald pa 1 at)

f) vägfogde Per-Erik Erhardsson (omvald pa i ãr)

18. Ovriga frãgor:
Det kom upp en frâga om hur man som permanentboende kan söka bidrag Iran
kommunen och am det gár att sOka bidrag även for gaststugor (for vilka man betalar
vagavgift). Gabriella (kassOr) svarade att foreningen kommer gà ut med en forfrâgan
till alla medlemmar om vilka sam anser sig vara permanentboende och därmed
berattigade till bidrag. Föreningen söker bidragen hos kommunen och betalar tillbaka
dessa till fastighetsagarna i efterhand. I sam band med det kan man även anmäla om
man har gäststuga och sa far kommunen avgOra am dessa kompenseras eller ej.
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Ett förslag om att ta betalt av dag-gäster som anvãnder Walles-vägen diskuterades.
Forsiaget gick Ut pa att be alla som inte är med i vagforeningen att swisha en
vagavgift som gãr till underhâll av vagen. Det pãpekades aft det at osäkert om det är
tillãtet aft ta betalt nat man erhãller statligt städ für vagen. David (ordförande) tog pa
sig att undersöka det. Andra svàrigheter som pãpekades var aft Walles redan idag
betalar en hogre vagavgift für aft täcka upp for sina gästers slitage och aft denna dã
kanske behöver minska, samt att det saknas en plats dat bilarna kan stanna
trafiksäkert när de ska genomfora betalningen.

Ordföranden framhöll att färeningen hat god ekonomi och aft det inte at pengarna I
första hand som got det svàrt att hãlla vágen I ett gott skick under senvàren. Den
lösning foreningen har valt hiftilis är att lãta entreprenOren lägga pa ett lager grus pa
vagen varje at, vilket kommet aft fötbättra vägens hállfasthet pa sikt.

Det diskuterades även att det màste vara lätt aft rapportera skador i vägen.
EntreprenOren kan inte âtgärda skador efter eget beslut utan behöver fâ en begäran
fran föreningen. Det finns dock mojiighet für vem som heist att kontakta styrelsen via
hemsidan, om man set behov av undethàil, sâ kan styrelsen föta det vidare für
átgärd.

Ytterligare förslag som diskuterades, vars syfte var att minska slitaget pa vagen, var
att skyita upp vägen mer, t.ex. med “enskild väg”, 30/50-skylt och/elier
parkeringsfOrbud. Eft problem at aft den inledande raka och relativt breda vägbanan
inbjuder till att trycka pa gasen. Kanske skulle en portal dat vagen bOrjar, som
markerar aft vagen at enskild, fá förarna att kOra försiktigare? Farthindet
diskuterades, men det anságs svàrt vintertid med tanke pa plogningen. En
pãminnelse om att hälla nere hastigheten pa vägen kommer tas upp i
nästkommande mejlutskick till medlemmarna.

19.Arsmätesprotokollet halls tillgängligt pa hemsidan www.osiodalens.se samt, om
mOjligt, pa Bruksvallarnas Livs.

20. Arsmütet avslutas.

Protokollfört av Karin Mossberg Sonnek samt justerat av:

j

________

Jörgen Blästa Andçs3ranberg
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